

Biblical Reflection 13:
(In Burmese)

စွမ်းအားကင်းမဲ့ကာ၊ နာကျည်းဒေါသထွက်နေချိန်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ဘာလုပ်သင့်သနည်း
မင်းတပ်မြို့အပါအဝင် အခြားသောမြို့များ၌ ဗုံးကြဲခံရခြင်း၊ ဈေးများမီးရှို့ခံရခြင်း၊
လူပေါင်းများစွာဖမ်းဆီးခံရ၊ သတ်ဖြတ်ခံရခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိနေသည်။
လူများစွာထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်နေရပြီး၊ တောထဲ၌ပုန်းအောင်း နေရကာ၊ အစားအသောက်၊
နေစရာအတွက်တောထဲ၌ဖြစ်သလိုနေထိုင်နေကြရသည်။
သတင်းများကိုကြည့်ရင်း ဆုတောင်းပေးနေရင်း
ရံဖန်ရံခါဝမ်းနည်းကာ၊ စွမ်းအားကင်းမဲ့သလိုခံစားနေရပါသည်။
ဒေါသလည်းထွက်နေမိ သည်။



ဆာလံ ၁၃၇ ကစိတ်ထဲဝင်လာသည်။ ဤ ကျိန်ဆိုသောဆာလံ
(မကောင်းမှုပြုလုပ်သူတို့အပေါ် ဘုရားသခင်၏
ပြင်းထန်သောဒဏ်ခတ်ခြင်းကျရောက်ရန် ငိုကြွေးမြည်တမ်းသောဆာလံကျမ်းများ) ထဲတွင်
ဘောဘီလုန်လူမျိုး တို့၏လက်အောက်၌ ဒုက္ခခံရခြင်း၊ ဆုံးရှုံးရခြင်း၊ အမုန်းတရားများကိုဖော်ပြထားသည်။
ရေးထားသည်မှာ- "ဗာဗုလုန်မြစ်တို့အနားမှာ ငါတို့သည်ထိုင်၍၊ ဇိအုန်မြို့ကို
အောက်မေ့လျက်ငိုကြွေးကြ၏။... အကြောင်းမူကား၊ ငါတို့ကိုဖမ်းသွားချုပ်ထားသောသူနှင့်
ငါတို့ကိုညှဉ်းဆဲသောသူတို့က ဇိအုန်သီချင်းကို ငါတို့အားဆိုကြလော့ဟု၊ သီချင်းဆိုသံကိုငိုင်း၊ ရွှင်လန်းသော
အသံကိုငိုင်း၊ ငါတို့၌တောင်းကြပါသည်တကား။...တစ်ကျွန်းတစ်နိုင်ငံ၌ ထာဝရ ဘုရား၏သီချင်းကို
အဘယ်သို့ဆိုရပါမည်နည်း။...ဖျက်ဆီးတတ်သောဗာဗုလုန်မင်းသမီး၊ သင်သည်ငါတို့၌ပြုသည် အတိုင်း
သင့်၌အပြစ်ကိုဆပ်ပေးသောသူသည် မင်္ဂလာရှိ၏။ သင်၏သူငယ်တို့ကိုကိုင်ယူ၍၊ ကျောက်ပေါ်မှာဆောင့်
သောသူသည် မင်္ဂလာရှိ၏။ (ဆာလံ ၁၃၇ မှကောက်နုတ်ချက်)

ဤမျှကြမ်းတမ်းသောစကား ကျမ်းစာထဲတွင်ရှိနေခြင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ဟုတ်စွာဖြစ်ခဲ့မိပါသည်။ ယခုတော့
ဒါကိုနားလည် ပြီဖြစ်သည်။ ဤသို့သောစကားများသည် နှလုံးကြေကွဲလျက်၊ ငိုကြွေးမြည်တမ်းသော
လူတို့၏စိတ်ခံစားမှုမှ ပေါက်ကွဲထွက်လာသော စကားလုံးမျှသာဖြစ်သည်။ မြန်မာပြည်အတွက်
ငိုကြွေးမြည်တမ်းလျက်ရှိသူသည် ဤဆာလံကျမ်း၏ အနှစ်ချုပ်ကိုသိနားလည်မည်ဖြစ်သည်။
မိမိတို့နေအိမ်၊တိုင်းပြည်မှနှင်ထုတ်ခံရကာ၊ သူတို့ကိုယ်တိုင်ဘာမျှမတတ်နိုင်၊ အခြေအနေအရပ်ရပ်ကို
လက်မိုင်ချ ထားရသော အစွရေးလ်လူမျိုးသည် ပူဆွေးသောက၊ ဒေါသ၊
စိတ်ပျက်မှုများဖြင့်ပြည့်နှက်နေသကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်တို့ လည်း ယခုဤသို့ခံစားနေရပါသည်။ မိမိတို့နေအိမ်၊
ဘဝများစွာ၊ မျှော်လင့်ချက်များ၊အိပ်မက်များကို ဖျက်ဆီးပစ်သူ တို့အားမည်မျှမုန်းတီးနေမလဲဆိုတာကို
တွေးကြည့်လိုရပါသည်။ ထို့ကြောင့် သူတို့၏ဆုတောင်းချက်ထဲတွင် ပူဆွေးသောက၊ ဆုံးရှုံးမှုများကို

ဖော်ပြပြီး တရားမျှတမှုကိုမည်မျှပြန်၍လိုချင်ကြောင်းကို အပြင်းထန်ဆုံးဆန္ဒ၊
ဒေါသများဖြင့်တုံ့ပြန်လိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။
ကျွန်ုပ်တို့လည်း ထိုနည်းအတိုင်းပင်ဖြစ်ပါသည်။
အစွဲရေးလ်တို့ခံစားရသည့် နာကြင်မှု၊စိတ်ပျက်မှု၊ဒေါသ စသည်တို့ကိုခံစားရသောကျွန်တော်တို့သည်လည်း
နာကျင်လွန်းလှသည့်အခါတွင် "ဒုက္ခများလှပါပြီ.. နာကျင်မှုကိုမခံစားနိုင်တော့ဘူး။
သူတို့လုပ်ရပ်တွေအရမ်းမှား ယွင်းနေပြီး လက်မခံနိုင်စရာဖြစ်နေပါပြီ.. ဒါပေမယ့်
ကျွန်တော်တို့ဘာမှမလုပ်တတ်တော့ပါ.. ကူညီမစပါ သခင်ဘုရား၊ ဤမတရားမှုကို အမှန်အတိုင်းစီရင်ပါ"
ဟူ၍ကျွန်ုပ်တို့ငိုယိုအော်ဟစ်ကြမည်ဖြစ်သည်။
ထိုသို့စိတ်နှလုံးထဲရှိသည့်အတိုင်း ရိုးသားစွာအော်ဟစ်တောင်းလျှောက်သည့်အခါ
စိတ်ဖိစီးမှုများလျော့ပါးသွား သည်ကိုခံစားရပါသည်။ စတင်ဆုတောင်းချိန်၌
မငြိမ်သက်မှု၊ဒေါသတို့ဖြင့်ပြည့်နှက်နေသော်လည်း ထိုသို့ မြည်တမ်းလိုက်သည့်အခါ ဝမ်းနည်းမှု၊
ဒေါသပုန်ထမှုတို့စိတ်ထဲတွင် အမြဲရှိနေနိုင်တော့မည်မဟုတ်ပေ။ အခြေအနေကိုကျွန်ုပ်တို့
မပြောင်းလဲနိုင်သော်လည်း ဖန်ဆင်းရှင်ဘုရားသခင်နှင့်ဆက်သွယ်စကားပြောခြင်းဖြင့်
စွမ်းအားမဲ့သည့်အနေအထားမှ စွမ်းအားရှိလာသည်ကိုတွေ့ကြုံခံစားလာရမည်ဖြစ်သည်။ ငြိမ်သက်ခြင်း၊
ခွန်အားသစ်တို့ ပြန်လည်ရရှိမည်ဖြစ်သည်။
အေးရှားမိုင်နားတွင် ညှင်းဆဲနှိပ်စက်ခြင်းခံရသူတို့ကို တမန်တော်
ပေတရုကစစ်မှန်သောဝိညာဉ်ရေးစကားဖြင့် ခွန်အားပေးထားသည်မှာ "ထိုကြောင့်ကာလအချိန်တန်လျှင်
ဘုရားသခင်သည်သင်တို့ကိုချီးမြှောက်တော်မူမည် အကြောင်း၊
တန်ခိုးကြီးသောလက်တော်အောက်၌ကိုယ်ကိုယ်ကိုယ်နှိမ့်ချကြလော့။ သင်တို့ကိုသတိနှင့်ကြည့်ရှုတော်
မူသောကြောင့်၊ သင်တို့၌စိုးရိမ်ခြင်းအမှုရှိသမျှတို့ကို ကိုယ်တော်၌အပ်နှံကြလော့။
(ရှင်ပေတရုဩဝါဒစာပဌမစောင် ၅:၆-၇) အာမင်။
သင်တို့အတွက်နေ့စဉ်ဆုတောင်းပေးနေပါတယ်။
ခရစ်တော်၏မေတ္တာဖြင့်
Dr. Tim (ဦးထင်ကျော်)
နောက်တစ်ကြိမ်တွင် ရှင်ပေါလုပြောသော "ငါသည်အားနည်းသောအခါတန်ခိုးနှင့်ပြည့်စုံလျက်ရှိ၏"
ဟူသော စကားနှင့်ပတ်သက်ပြီး လူသားအနေဖြင့်စွမ်းအားကင်းမဲ့နေချိန်၌ ဘုရားသခင်ထံမှ
မည်သို့ခွန်အားယူနိုင်ကြောင်း ကိုဆက်လက်ဆွေးနွေးသွားပါမည်။